
Referat fra bestyrelsesmøde – mandag d. 20. marts 2023 kl. 18.00 
 
Dagsorden for bestyrelsesmødet.  (Afbud fra Henrik) 
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Generelt: 

1. Godkendelse af referat fra 
bestyrelsesmøde 
den 8. februar 2023 

 

 
1.1 
Referat godkendt. 
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2. Repræsentantskabsmøde 26/4-2023 

På valg: Nini, Niels, Jørn, André 
 

 
2.2 
Repræsentantskabsmøde den 26/4-2023 er Nini, Niels, Jørn og André 
på valg. De er alle villige til at modtage genvalg. 
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Info / Nyt fra Ribe Fritidscenter, 
Danhostel, Ribe Hallen 

1. Sammenlægning RFC / DH 
orientering - hvad arbejdes der 
med pt. 
økonomi, bank, 
bogholderifunktion, kontoplan 
m.m. alkoholbevilling m.v. 
personaleforhold / kontrakter – 
bemanding generelt 

2. Økonomi 2022 – udkast, drøftelse 
og indstilling til godkendelse af 
årsregnskab 2022, herunder 
orientering omkring 
afskrivningsforhold for Riplay 
byggeregnskab  
Budget 2023 for hele 
virksomheden 

3. Ønsker til nye investeringer og 
vedligeholdelse: 
RFC: Krav ifm. brandsyn, alle 
kald, gulv i hal 1, renovering af 
tag haller og mellembygning,  
overdækning padelbaner 
DH: Krav ifm. brandsyn, 
godkendelse lejlighed, tag, 
skorsten og vinduer 

4. Lånebehov for drift m/FRØS 
(RFC/DH) 
Se mail fra Esbjerg Kommune 
omkring mulig lån til 
energibesparende forhold 

5. Orientering om koncerter afholdte 
og kommende 

6. Riplay:  
- afsluttende styregruppemøde 
- 1 års fødselsdag Orientering om 
etablering af 
 - salgsvogn i Riplay, , 
godkendelse, placering m.m. 

7. Springcenter – nu også ift. nyt 
center i Esbjerg (Niels) 

8. Vurdering / dialog om mulighed 
for medlems abonnement for brug 
af padelbanerne. 

9. Eventuelt 
RFC Venneforening 
Åbent hus v/Niels Bojsen Kjær, 
Hvidebrogård 
Medlemskab Horestas 

 

 
3.1 
Claus:  
Vi arbejder på færdiggørelsen af implementeringen, som skal ske på 
flere fronter, primært økonomisystemer, kasseapparater der kobles op 
på økonomisystemet m.m. – vi håber vi snart kan være i mål. 
Alkohol bevillingen er ved at være på plads. VI v ed den er sendt til 
endelig godkendelse i bevillingsnævnet, og i mellemtiden har vi fået 
en midlertidig bevilling for den samlede virksomhed. 
 
Alle kontrakter på medarbejderne er på plads.  
 
Både svømmebad med Steffan og Kirsten samt motionsleder Casper 
er kommet med mange gode ideer til udvikling og generelle forhold i 
dagligdagen, som der skal kigges på. Claus og Jørgen afholder møder 
med dem i den nærmeste fremtid. 
 
Vi er gået med indkøbsforeningen ”Samhandlen”, og er ved at være 
på plads, så det kan strømlines i hele virksomheden. 
 
Vores aktivitet på hjemmesiderne viser et kæmpe fremgang takket 
være Sanne Bruuns arbejde/oplæg på disse sider. 
 
Halassistent Jens Kristian stopper til sommer og her vil der snarest 
blive slået en stillingsannonce op efter en ny halassistent. 
 
Vi er blevet kontaktet af nogle som ønsker at være frivillige hjælper 
og som har forskellige kompetencer – skønt at blive kontaktet på den 
måde. 
  
3.2 
Regnskaberne for 2022 viser et samlet overskud for Ribe 
Fritidscenter og Ribe Hallen på ca. 575.000,- kr. 
Jørgen gennemgik årsregnskaberne og budgetforslaget for hele den 
nye virksomhed 2023 inkl. Danhostel delen 
2023 bliver et indfasnings år for hele vores nye virksomhed.  
 
3.3 
Vi har mange ønsker til investeringer og vedligeholdelse. Disse vil 
blive prioriteret og så må vi se hvad der kan realiseres.  
Af særlige forhold kan nævnes: 
RFC: 

• Der arbejdes på de brandkrav som efterårets brandsyn 
påtalte, og Langmach er i gang. Hvis vi skal have 
ligakampe med LED-skærme, kræver det en brandtrappe i 
hal 1 ved tribunen i højre side. 

• Kaldeanlæg til store stævner, så man kan siddet et sted og 
speakeren kan høres i alle haller og lokaler. 

• Gulvet i hal 1 skal der på sigt gøres noget ved, og der er ved 
at blive set på forskellige muligheder og hentet tilbud ind 
på nyt gulv. Der nedsættes et udvalg som kigger på 
mulighederne. 

• Vi indhenter tilbud på hvad det vil koste at renovere dele af 
taget og ovenlys vinduer på RFC. 

• Der hentes tilbud ind på hvad det koster at overdække 
padelbanerne. 

 
 



 
DH: 

• Der arbejdes på de brandkrav som efterårets brandsyn 
påtalte, og Langmach er i gang – særligt omkring 
godkendelse af lejligheden på 1. sal til erhvervsformål 

• Taget på vandrehjemmet er ved at blive udskiftet. 
• Der er endvidere en række vinduer, som trænger til 

udskiftning 
 
3.4 
Esbjerg Kommune her rundsendt mail, hvor de omtaler muligheden 
for at søge om lån til energibesparende tiltag. Det kigges der på. 
 
3.5 
Til Rikke Thomsen koncert er der udsolgt. Der er solgt 350 billetter. 
Der arbejdes på 2 koncerter mere i 2023. 
Der er lavet aftaler med Kandis for 2023 og 2024. 
 
3.6 
Der planlægges et afsluttende styregruppe møde om Riplay. 
Vi er bedre stillet denne sommer med en ny salgsvogn i Riplay, som 
vi arbejder på at på de endelige godkendelser til – for placering i 
parken  
Der arbejdes på at få flere bænke/borde sæt i parken. Madhusene har 
fået navneskilte, og der arbejdes med en model for booking af disse. 
Der er ved at blive lavet flyers med oplysninger om Ribe 
Fritidscenter, Ribe Svømmebad, Padelbaner, Motionscenter m.m.  
Fejringen af 1 års fødselsdagen for Riplay er ved at blive arrangeret. 
 
3.7 
Der skal søges igen den 1/5 – 2023 hos Esbjerg Kommune, og der 
opfordres til at gymnastikforeningen genfremsender deres ansøgning 
om ønsket for et springcenter. 
 
3.8 
Der blev talt om forskellige muligheder for abonnementer og senarier 
for brugen af banerne så alle også turister bliver tilgodeset. Der 
arbejdes videre med dette. 
 
3.9 
Nini:  
Det har været svært at finde en dato for bestyrelsesmøde i 
Venneforeningen, så vi kunne konstituerer os. 
Kunne det være en ide at lave noget for dem der går hjemme på 
barsel med deres børn om formiddagen? 
 
Carsten:  
Der er mange gode ting i støbeskeen både fra motionscenteret, 
svømmebadet og aktivitetsmedarbejder, så vi venter lige tiden an. 
 
Tak for invitationen til åbenhus hos Niels B. Kjær. 
 
Medlemskab af Horestas blev drøftet – den endelige beslutning tages 
af Claus og Jørgen. 
 
Claus:  
Der skal laves en APV undersøgelse for medarbejderne. Skal vi hyre 
et firma til dette? 
Claus forhører sig i sit netværk hvad andre gør og vi under søger der 
videre forløb 
 
Claus:  
Der arbejdes på et tidregistrering system og der er lavet aftaler med 
Dataløn og Plan Day om hvad de kan tilbyde. 
 

 
4 
 

 
Ribe Svømmebad 

1. Projekteringsmøde omkring 
udvidelse af Ribe Svømmebad – 
aftalt til torsdag 20/4-2023 
Fra RFC deltager, Jørgen, Claus, 
Vagn, Steffan og Kirsten 

2. Eventuelt 
 

 
 
4.1 
De første 1,5 mio. er frigivet i Kultur- og Fritidsudvalget, og der 
holdes et indledende projekteringsmøde i svømmebadet den 20/4-
2023. Deltager fra RFC er Jørgen, Claus, Vagn, Steffan og Kirsten. 
 
4.2 
Intet til dette punkt. 
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Kommende møder 
Onsdag d. 26/4-2023 kl. 16,30 med 

efterfølgende repræsentantskabsmøde 

kl. 18.00 
 

 
5 
Til repræsentantskabsmødet den 26/4-2023 kan vi eventuelt fremvise 
et oplæg med de nye tegninger for udvidelsen af svømmebadet, og 
orientere fra det indledende projekteringsmøde 
 
Kommende møder vil blive aftalt efter mødet den 26/4-2023, når 
bestyrelsen har konstitueret sig. 
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Eventuelt 
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Niels:  
RGF var ikke tilfredse med den model der er valgt for ændringer i 
klublokalerne i centret.  
RGF mister deres lokale på 1. salen, og har så ikke længere et reelt 
klublokale. Man føler at man er blevet tvunget ud, og at andre får det 
hele. 
Jørgen:  
RGF har gennem forløbet været orienteret – forholdet har været 
drøftet flere gange på bestyrelsesmøderne. 
Nu flytter Ribe HK ud af deres nuværende klublokale i stueplan, og 
indrettes sig på 1. salen. 
Ribe Fritidscenter overtager Ribe HK nuværende klublokaler i 
stueplan, og indretter disse til personale- og arbejdsrum. 
Det er så aftalt med RGF at Ribe Fritidscenter indretter lokaler i 
stueplan med en væg/dør således det bliver opdelt med et kontor, og 
et mødelokale i hver sin ende af lokalet – et mødelokale som RGF så 
kan råde over i tidsrummet efter kl. 17, eller efter nærmere aftale. 
Udover dette etableres der et depot rum på 1. sal til RGF, ligesom der 
bliver opsat skabe i hal 3 og i vores lille foyer til dele af deres 
rekvisitter  
På gangen i stueplan kan RGF sætte et skilt op ved indgangen til 
mødelokaler. Ribe Fritidscenter skal godkende skiltet inden. 
I mødelokalet kan RGF hænge billeder op, hvis dette ønskes – og der 
kan evt. sættes et skab ind med mulighed for lidt opbevaring af 
papirer og lignende. 
Generelt er det muligt for alle klubber at booke mødelokaler som 
hidtil. 
 
Claus:  
Der er mulighed for at søge midler i ”Smuk-fonden” man kan søge til 
aktivitet af unge og udsatte, og det vil vi gøre. 
 
Jørgen:  
Der er et arrangement netværksgruppen for idræts- og kultur anlæg i 
Danmark ”ConnectSport” den 13/4-2023 her i Ribe Fritidscenter. 
 
 

 


